
Komentár ku skúškam: 
 
Na skúšky sa prihlásilo spolu štrnásť jedincov, z toho desať sliedičov a štyria zlatý retrívri. Zo sliedičov 
najpočetnejšiu skupinu tvorili nemecký prepeličiari a to sedem, nasledovali dvaja anglický 
špringeršpanieli a jeden welšský špringeršpaniel. Welšský špringeršpaniel so svojou vodičkou Bc. 
Danou Kindlovou boli zároveň jedinými zahraničnými účastníkmi. Z prihlásených desiatich sliedičov 
malo osem majiteľov, ktorí sú členmi KCHPS. Všetci sliediči boli prihlásení na posudzovanie podľa 
skúšobného poriadku pre jesenné skúšky malých plemien (JSMP) a všetci retrívri podľa skúšobného 
poriadku pre jesenné skúšky retrívrov (JSR). Ďalšie hodnotenie sa už bude týkať len zúčastnených 
sliedičov.  
Na skúšky boli navrhnutí a následne i delegovaní Štefan Bada ako hlavný rozhodca, Mgr. Emil Vrabec 
ako rozhodca, Ján Füri a Ing. Martin Sýkora ako čakatelia.  
Podobne ako v minulom roku, okrem zisku titulov CACT a CCT bolo možné splniť i 
„výkonovú“ podmienku na uchovnenie.  
Pred skúškami dlhodobo panovalo extrémne horúce a suché počasie. Predpovede neveštili nič dobré. 
Po dohode s rozhodcami i prihlásenými vodičmi sme preto posunuli čas zrazu zo 7,30 na  6,30 ráno.  
Pár dní pred skúškami sa ráz počasia dramaticky zmenil, začalo výdatne pršať a aj teploty poklesli. Na 
deň skúšok dokonca meteorológovia vydali varovania pred búrkami, lokálne s extrémnymi úhrnmi 
zrážok. Viacerí vodiči mi dokonca večer pred skúškami telefonovali, či sa skúšky naozaj uskutočnia. 
Cestou z Tesárskych Mlynian do Drahoviec, to najmä okolo Nitry a Hlohovca vyzeralo na biblickú 
potopu. Ale zázrak, v Leopoldove už normálne pršalo, v Červeníku a Maduniciach pár kvapiek 
a v Drahovciach nič. Celý deň dažďu „viseli nohy“ a bolo odspodu mokro, ale vôbec sme nezmokli. Aj 
keď na druhej strane bolo sparno ako v saune, stále to však bolo lepšie ako horúčavy, či litre vody za 
krkom. 
Areál PO Šírava Drahovce je veľmi pekný, priestranný a nachádza sa v ňom niekoľko zastrešených plôch 
pre prípad nepriazne počasia. Domáci zabezpečili aj bufet, takže zázemie sme mali výborné. 
Po privítaní, predstavení rozhodcov, kontrole psov si vodiči vylosovali čísla a zástupca užívateľa 
poľovného revíru, ktorý mal na starosti malé plemená, nás zaviedol na pracovisko. Ako priestor na 
prácu sme dostali veľké strnisko prerušované biopásmi, po stranách s topoľovo-agátovo-všetkomožno 
lesíkmi, zo západu uzatvorené Drahovským kanálom a z východu samotným Váhom. V tejto lokalite bol 
dostatok priestoru na odskúšanie všetkých disciplín pre obe skupiny. So psíkmi, ktoré neprišli do 
kontaktu so zverou počas sliedenia sme sa po ukončení ostatných disciplín presunuli na inú lokalitu 
a tam doskúšali hlasitosť a stopu živej zveri.  Obrázok o priebehu skúšok i o tom ako to nakoniec 
dopadlo si môžete urobiť z priloženej tabuľky 4. Počas celých skúšok panovala veľmi príjemná 
atmosféra a aj vodiči, ktorých zverenci neuspeli tak, ako si predstavovali, prijali verdikt s nadhľadom. 
Po ukončení skúšania sme vyhlásili výsledky odovzdali ceny. 
Veľká vďaka rozhodcom za profesionálny výkon a užívateľovi poľovného revíru Poľovníckej organizácii 
Šírava Drahovce za výborný revír, prípravu a starostlivosť. Za osobu poverenú našim klubom 
organizáciou skúšok konštatujem, že súčinnosť s užívateľom poľovného revíru, ale i s OPK Piešťany bola 
bezchybná počnúc dohodnutím spolupráce cez vybavenie agendy spracovania  plánu kynologických 
podujatí až po samotnú realizáciu skúšok. Vzhľadom k uvedeným skutočnostiam som si za klub dovolil 
tlmočiť záujem o spoluprácu aj v budúcej poľovníckej a skúškovej sezóne.  
 


